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Voorzitter R. Tromp
Griffier L. Roest-Jonkers
Aanwezigen Commissieleden:

N. Bolman (HL), K. Breeuwsma (CDA), K.P. Derks (CU), R. van der 
Honing (GL), P. Hooijsma (FNP), A.F. Reitsma (CDA), S. Sijtsma (PvdA), 
P.M.  Steenbergen (SP), E. de Swart (FNP), T. van der Ven (GBH), J. van 
der Veen (SP), O. de Vries (D66), G. van der Wal (PvdA), G. Walsweer 
(VVD) en R. van der Woude (GBH)

Portefeuillehouders:
H. Broekhuizen, J. van Veen, T. van der Zwan

1 Opening
De voorzitter opent de vergadering.

2 Vaststellen van de agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3 Vaststellen besluitenlijst 2 december 2019
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

4 Mededelingen
Wethouder Van Veen deelt mee dat de parkeergarage aan het Geert 
Willigensplein wordt aangepakt in week 11, in maart. Het materiaal voor de 
technische installaties was helaas niet eerder leverbaar.

5 Rondvraag
De heer Hooijsma (FNP) vraagt of de brief bekend is bij het college over een 
zogenoemd olifantenpaadje in het Zwanenwoud dat half verhard is. 
Wethouder Broekhuizen antwoordt dat de brief is binnen gekomen via een 
raadslid en dat er contact is geweest met de briefschrijvers.

De heer Steenbergen (SP) stelt vragen over flexwonen. Wethouder Van 
Veen geeft aan dat binnenkort gesproken wordt door de commissie met de 
woningbouwcorporaties, waar dit onderwerp onder de aandacht gebracht 
kan worden door de commissieleden, het college ziet op dit moment geen 
noodzaak. Afgesproken wordt dat de documenten over flexwonen door de 
heer Steenbergen via de griffie worden toegezonden aan de 
commissieleden.
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De heer De Swart (FNP) stelt vragen over de Urgenda die schriftelijk 
beantwoord worden omdat dit technische vragen zijn: hoe groot is de CO-
reductie in Heerenveen ten opzicht van 1990, heeft de Urgenda-uitspraak 
gevolgen voor de gemeente, wordt de reductie rechtstreeks afgewenteld op 
de gemeenten, welke gevolgen heeft dit voor het duurzaamheidsbeleid.

6 Oudeschoot, Schotertuinen 2 - verklaring van geen bedenkingen
Dit voorstel wordt als hamerstuk geagendeerd voor de raadsvergadering 
van 27 januari 2020.

7 Beleidsnotitie Gaswinning
Dit voorstel wordt als bespreekstuk geagendeerd voor de raadsvergadering 
van 27 januari 2020.

Op een vraag van de heer Breeuwsma (CDA) geeft wethouder Van Veen aan 
dat er maatwerkafspraken gemaakt kunnen worden over tijden en 
momenten van gaswinning.

Op een vraag van mevrouw Sijtsma (PvdA) waarom niet expliciet is 
aangegeven dat we voor onze inwoners geen gaswinning willen, antwoordt 
wethouder Van Veen dat de motivering rondom landschap, omgeving 
belangrijk is en dat die minutieus is bekeken; alles is in het werk gesteld om 
te kijken hoe we gaswinning tegen kunnen houden, uitgaande van de 
uitspraken van de raad. Dit wordt binnen dit juridische kader gerealiseerd.

8.a Bespreken Heerenveense RES kalender
Bij de vaststelling van het startdocument RES Fryslân zijn afspraken 
gemaakt om de raad goed te informeren over en te betrekken bij de RES 
Fryslân. 

De Heerenveense RES-kalender met de momenten waarop de 
raad/raadscommissie betrokken wordt en met welk doel (informerend, 
opiniërend, besluitvormend) wordt besproken.

8.b Update RES
Er wordt een update gegeven van het proces rondom de RES.

9 Energietransitie, informatiepunt en experimenteerruimte
Dit voorstel wordt als bespreekstuk geagendeerd voor de raadsvergadering 
van 27 januari 2020.

Afgesproken wordt dat de fracties bij de griffie aangeven of zij akkoord zijn 
met agendering van het aangepaste raadsvoorstel zoals in de vergadering 
besproken.

10 Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering.


